

**NOTIS BERIKUTAN
AKTA PERLINDUNGAN DATA PERIBADI 2010**

Notis berikutan Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 ini diberikan kepada setiap pelanggan, bakal pelanggan yang kami yang dinilai berikutan kewajipan dibawah Akta Perlindungan Data Peribadi 2010. Kami menjaga dan mengangap data peribadi anda dengan serius.

Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 (selepas ini dirujuk sebagai "Akta tersebut"), yang mengawal selia pemrosesan data peribadi yang peribadi dan sensitif dalam urusanniaga komersial diwajibkan pada Toyochem Specialty Chemical Sdn Bhd (selepas ini dirujuk secara tukar ganti sebagai "**Toyochem**", "**Syarikat**", "**Kita**" atau "**Kami**") selaku pemegang data peribadi kepunyaan para pelanggan, pelanggan akan datang dan juga pekerja, agen dan wakil sah yang berkhidmat dibawahnya. Untuk tujuan notis bertulis ini, terma "*data peribadi*" "*data peribadi sensitif*" dan "*memproses*" mempunyai erti sepertimana yang ditetapkan dalam Akta tersebut.

Semasa menjalankan urusan anda dengan Toyochem dan syarikat-syarikat berkaitan (seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Syarikat 1965) ("Kumpulan Syarikat Toyochem"), sebagai pelanggan / bakal pelanggan kami yang bernilai, kami akan meminta agar anda menyediakan data dan maklumat peribadi ("Data Peribadi") untuk membolehkan kita membuat perundingan perniagaan dan urus niaga dengan anda dan atau untuk menyampaikan notis, perkhidmatan dan / atau produk.

1. Notis bertulis ini dan terma-terma yang terkandung dalam ("Notis") berkhidmat untuk memaklumkan kepada anda bahawa data peribadi anda sedang diproses oleh atau bagi pihak Toyochem dan data peribadi anda telah atau boleh dikumpul pada masa akan datang daripada maklumat yang anda berikan kepada kami di dalam Borang Data Peribadi, Borang Kemudahan Kredit, Lembaran Maklumat Pelanggan, Cek Rujukan Kredit dan apa-apa bentuk lain yang setara (selepas ini secara kolektif dirujuk sebagai "Borang- Borang tersebut") yang telah diminta untuk menyempurnakan bersama-sama dengan maklumat lain yang diperolehi kami, termasuk tetapi tidak terhad kepada nama, nombor kad pengenalan, nombor pasport, nombor telefon, alamat rumah, gambar, alamat e-mel peribadi, nombor telefon bimbit, butiran kad kredit, keluarga terdekat, majikan, bank-bank dan maklumat lain yang kami telah diminta untuk dalam bentuk yang dilengkapkan termasuk tetapi tidak terhad kepada, laporan kewangan, penilaian kredit, Penyata Bank dan data kewangan dan semua maklumat peribadi yang lain.
2. Jika anda telah gagal atau anda gagal untuk membekalkan kepada kami data peribadi di atas atau gagal atau gagal memberikan maklumat peribadi dengan tepat, kami tidak dapat memproses data peribadi anda untuk apa-apa maksud (bawah). Di samping itu, jika anda kemudiannya menarik balik kebenaran anda kepada kami untuk memproses data peribadi anda, kami mungkin tidak dapat untuk memproses data peribadi anda untuk semua tujuan di bawah dan akan memberi kesan negatif dalam memenuhi terma-terma dan syarat-syarat obligasi kontrak bersama, khususnya dalam pemrosesan pesanan Pembelian, Sebut Harga, pemberian perkhidmatan kemudahan kredit notis, penghantaran produk kami.

3. Kami sedang memproses data peribadi anda, termasuk apa-apa maklumat tambahan anda kemudiannya boleh diberikan kepada kami, bagi tujuan memasuki sesuatu kontrak dengan anda samada, kontrak untuk penghantaran barangan dan perkhidmatan, audit, perundangan, dokumen pinjaman, pengurusan akaun anda dengan kami dan perlaksanakan seperti perjanjian kontrak lain yang telah dibuat di antara anda dan kami dan apa-apa maksud lain sebagaimana yang berkaitan kepada perkara di atas ("tujuan").
4. Maklumat peribadi anda mungkin ditunjukkan kepada syarikat induk kami, anak-anak syarikat, yang berkaitan dan / atau yang berkaitan Syarikat, semua jabatan dan / atau agensi-agensi kerajaan dan / atau separa kerajaan, badan-badan kawal selia dan / atau berkanun dan Bank Negara Malaysia (jika undang-undang itu memerlukan sedemikian) rakan perniagaan profesional kami seperti juruaudit, peguam, atau bank-bank kita, dan / atau pembekal perkhidmatan dan mana-mana pihak lain yang diminta atau dibenarkan oleh kami dan anda untuk tujuan di atas.

Pendedahan

Data Peribadi anda boleh dipindahkan, diakses atau didedahkan kepada pihak ketiga untuk tujuan dinyatakan di atas. Selanjutnya, Toyochem mungkin melibatkan syarikat-syarikat lain seperti, pembekal perkhidmatan atau individu untuk melakukan fungsi-fungsi bagi pihak Toyochem, dan boleh diberikan akses atau mendedahkan Data Peribadi anda kepada pembekal perkhidmatan atau pihak ketiga tersebut. Pihak-pihak ketiga yang disebut termasuk (tanpa had): -

- a. pembekal perkhidmatan teknologi maklumat;
 - b. penasihat dan juruaudit luar profesional dan
 - c. penguatkuasaan undang-undang, pihak berkuasa dan kerajaan agar mematuhi keperluan undang-undang dan kerajaan
5. Seterusnya, data peribadi anda mungkin akan dipindahkan ke lokasi di luar Malaysia bagi maksud di atas.
 6. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kami adalah tepat yang lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi adalah terkini. Anda boleh mengakses dan meminta pembetulan maklumat peribadi anda dan / atau menghadkan pemrosesan data peribadi anda, atau membuat sebarang pertanyaan atau aduan berkenaan dengan data peribadi anda, dengan menghubungi kakitangan yang diberi kuasa secara bertanggungjawab PDPA di: -

<p>Toyochem Specialty Chemical Sdn Bhd, 10 Jln Pengapit 15/19, Section 15, 40,000 Shah Alam. Contact No: 03-55109606 Fax No: 03-55108822 Email : info@toyochem.com.my</p>

Kami mungkin akan menolak permintaan anda untuk mengakses atau memperbetulkan data peribadi anda di bawah Akta dan jika kita enggan mematuhi permintaan itu, kami akan memaklumkan kepada anda penolakan dan sebab atau penolakan sama ada secara lisan atau secara bertulis .

Sekiranya terdapat percanggahan di antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia notis ini, versi Bahasa Inggeris akan mengatasi versi Bahasa Malaysia.